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Адрес BENTELER Maschinenbau GmbH 
Frachtstr 10-16 
33602 Bielefeld

Телефон 0049 5215 42 0

Факс 0049 521 542 229

Интернет www.benteler-glass.com

 

Год основания 1876

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Мистер Kai Nessensohn 

Head of Sales Automotive Glass Processing Machinery 
Phone: 0049 521 542-538  
Fax: 0049 521 542-229 

Contact 2. Мистер Olaf Patsch-Berkemann 
Stellv. Verkaufsleiter Architekturglas 
Phone: 0049 521 542 217 
Fax: 0049 521 542 229 

Contact 3. Отдел Benteler Mechanical Engineering 
Business Unit Glass Processing 
Phone: 0049 521 542 0 
Fax: 0049 521 542 229 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Our machines and system solutions

You expect passion, outstanding technology and quality. 
Our machines consist of these components.

The dedication to glass. And that for more than 60 years. Because, a machine is more than the sum of its parts, although we are responsible for
putting all the parts together.

Our quality expectations rest on our enduring passion for achieving the best possible quality for you and making constant improvements. Our design
department regularly develops new innovations and technologies. It means that we can satisfy every individual customer needs. 
View our machines from a new angle and understand our technologies.

Product Portfolio:

Washing Machines for flat and curved glass
Grinding Machines
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CNC-Drilling and Milling Mahcines
Processing Lines (Cutting, Breaking, Grinding, Drilling, Washing, Printing)
Processing Centers
Lamianting Lines
Screen-Printing Solutions
Handlings Systems

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
BENTELER Group - 140-year success story

With about 30,000 employees and 161 locations in 40 countries, the BENTELER-Group stands for a high degree of excellent material, production and
technology in the areas of Automotive, Steel/Tube and Distribution. The three Business Divisions BENTELER Automotive, BENTELER Steel/Tube,
and BENTELER Distribution are organized under the strategic management holding company BENTELER International AG. Continuing progress by
means of new materials, technologies, and products as well as long-term, profitable growth are the supporting pillars of the 140-year success story of
the BENTELER, which is in its fourth generation of family ownership.

Company Profile of BENTELER Maschinenbau GmbH

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
www.glassglobal.com - Международный Портал для Стекольной Промышленности - OGIS GmbH
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